
  Protokół  nr LX/10

z obrad LVIII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu  28 września 2010 roku 
w godzinach  1100    - 13 29    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W  obradach  uczestniczyło  22  radnych,   na  ogólny  stan  23  (lista  obecności 
w załączeniu  do protokołu).  
W sesji nie uczestniczył radny Idzi Podwojski.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołów nr LVIII/10 i nr LIX/10 z ostatnich sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta na 2010 rok,
2) określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psów,
3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok,
4)  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego, 

zwanego „Ełk – Konieczki”,
5)  oceny  aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 

przestrzennego  miasta  Ełku  oraz  miejscowych  planów  zagospodarowania 
przestrzennego,

6)  utworzenia  odrębnych obwodów głosowania  w szpitalach na terenie Miasta 
Ełku,

7) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta Ełku na lata 
2010 – 2013.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Oświadczenia i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad.

   Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  powitał  wszystkich 

zebranych i  otworzył  LX sesję Rady Miasta  Ełku.   Stwierdził  prawomocność 
obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący  Rady Miasta  Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołów:
-     nr LVIII/10  z dnia   31 sierpnia  2010 roku,
-  nr LIX/10 z obrad nadzwyczajnej  sesji,  która odbyła się w dniu  14 września 
2010roku.

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar 
Pieńkowski stwierdził:

− protokół  nr  LVIII/10   z  dnia    31  sierpnia  2010  roku  został  przyjęty 
jednogłośnie bez uwag,
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− protokół nr LIX/10 z obrad nadzwyczajnej sesji, która odbyła się w dniu 
14 września 2010 roku został przyjęty jednogłośnie bez uwag.

Do punktu –3-
Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o  uwagi lub 

wnioski do rozesłanego porządku obrad. 

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  zgłosił  wniosek o  wykreślenie 
z  porządku  obrad  w  punkcie  5  podpunktu  5)  z  tematem  podjęcie  uchwały 
w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  osiedla „KAJKI” w Ełku.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
wniosek   zgłoszony  przez  Prezydenta  Miasta;  17  głosami  „za”,  przy  1  głosie 
„przeciw”  i  1  głosie  wstrzym.   radni  przyjęli  wniosek.  W trakcie  głosowania 
nieobecni  radni:  Z.Jędrkiewicz,  J.Stradczuk.  Jeden  radny  obecny  na  sali  nie 
głosował.

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski odczytał propozycję 
porządku  obrad  i  poddał  pod  głosowanie;  17  głosami  „za”,  przy  0  głosach 
„przeciw” i  1  głosie  wstrzym.   radni  przyjęli  porządek posiedzenia  jak wyżej. 
W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  Z.Jędrkiewicz,  J.Stradczuk.  Dwóch 
radnych obecnych na sali nie głosowało.

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w okresie  od  dnia 

30 sierpnia 2010 r. do dnia  24 września 2010 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent   Miasta  T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji  na  piśmie 

przedstawił działania jakie podejmowane były w ostatnim czasie.
Pan Prezydent poinformował:
− 1  września  rozpoczął  się  nowy  rok  szkolny.   W  szkołach  miejskich 
rozpoczęło naukę 7,5 tys. dzieci. W czasie przerwy wakacyjnej zostały wykonane 
najważniejsze remonty i modernizacje. Cześć z tych remontów jeszcze trwa, np. 
modernizacja elewacji północnej i zachodniej budynku SP nr 4. Modernizacja ta 
nie przeszkadza w realizacji zajęć szkolnych.
− 7 września został oddany do użytku stadion miejski. 
− Otrzymaliśmy  pieniądze  na  ulicę  Bema.  Nasz  projekt  został 
zakwalifikowany  do  dofinansowania.  Inwestycja  będzie  realizowana  w  roku 
przyszłym.
− Pan  Prezydent  spotkał  się  z  burmistrzami:  Olecka,  Grajewa  i  innych 
samorządów, w związku z planowaną budową gazociągu od Mrągowa do Ełku. 
Spółka,  która  otrzymała  na  to  zadanie  dofinansowanie  z  Funduszu  Spójności 
rozpocznie  prace  pod  koniec  tego  roku.  Gaz  ziemny  w  ełckich  kuchenkach 
powinien być już w 2014roku.
− Zakończona  została  modernizacja  drugiego  budynku  komunalnego  przy 
ulicy Wojska Polskiego 61A.
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− Podpisana została umowa na modernizację ulicy Wileńskiej, która będzie 
realizowana za kwotę 1.900 tys. zł. Czas realizacji – czerwiec 2012 roku. Prace 
zostaną rozpoczęte w październiku b.r. i będzie to I etap realizacji tej inwestycji.
− Kończy  się  realizacja  miękkiego  projektu  pn.:„Eko  Spacer  do  Wiedzy” 
realizowanego we współpracy z partnerem rosyjskim. 
− Zakończono remont budynku przy ulicy Orzeszkowej 22.
− Trwa montaż oświetlenia ulicznego w ulicy Armii Krajowej.
− Otrzymaliśmy informację, że projekt dot. modernizacji Ełckiego Centrum 
Kultury  wraz  z  wyposażeniem  został  zakwalifikowany  do  dofinansowania. 
W  związku  z  tym  na  dzisiejszej  sesji  będą  proponowane  zmiany  budżetowe 
w tym zakresie.
− W ubiegłym tygodniu w Ełku byli inwestorzy, którzy rozpoczną inwestycję 
u zbiegu ulic: Ciepłej i Przemysłowej. 
− Rozstrzygnięto przetarg na sprzedaż gruntów u zbiegu ulic Matki Teresy 
z Kalkuty i Grajewskiej za kwotę ok. 2 mln zł. 
− Rozstrzygnięto  przetarg  na  budowę  III  etapu  promenady  miasta. 
Rozpoczęcie w b.r., zakończenie w przyszłym roku.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionej informacji.

 Do punktu –5-
1) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2010, 
w załączeniu do protokołu.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel dokonał prezentacji  zmian w budżecie 
miasta na 2010 rok łącznie z autopoprawką  przedłożoną radnym na piśmie.

Proponowane zmiany obejmują:

I.  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Edukacji 
Zmiany w planie finansowym dochodów i wydatków budżetowych polegają na 
zmniejszeniu  po  stronie  dochodów  o   610  911  zł  i  zmniejszeniu  po  stronie 
wydatków o 751 950 zł  w następującym zakresie:
1.  Decyzją Ministerstwa Finansów zwiększa  się  dochody w części  oświatowej 
subwencji  ogólnej  o  kwotę  342  439  zł, na  co  składa  się  skorygowana  część 
oświatowa  subwencji  ogólnej  w  wysokości  141.039  zł  (kwota  zostanie 
rozdysponowana  w  przyszłym  miesiącu),   na  dofinansowanie  wydatków 
związanych z przeprowadzeniem remontów bieżących  w obiektach oświatowych 
w wysokości 201.400 zł. Z tytułu zwiększenia subwencji  na remonty zwiększa się 
wydatki na zakup usług remontowych w rozdziale 80195 o kwotę 189 697 zł i w 
rozdziale 80101 o kwotę 14 350 zł w tym: 5 000 zł na remont łazienki  w Zespole 
Szkół  Samorządowych  i  9  350  zł  na  wykonanie  prac  związanych  z  awarią 
centralnego  ogrzewania  w  Szkole  Podstawowej  Nr  7  z  Oddziałami 
Integracyjnymi. 

2.   Zwiększa  się  dochody  i  wydatki  o  kwotę  46  650  zł  z  tytułu  otrzymania 
środków  od Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji – Narodowej Agencji Programu 
„Uczenie  się  przez  całe  życie”  na  realizację  Partnerskiego  Projektu  Comenius 
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w  Szkole  Podstawowej  Nr  4   im.  prof.  Władysława  Szafera  w  Ełku.  Kwota 
podpisanej umowy wynosi 15.000 Euro,  w przeliczeniu 58 312 zł. Otrzymano 
środki  I  transzy  80% tj.  12.000  Euro,  w  przeliczeniu  46  650  zł  i  taką  kwotę 
wprowadzamy do budżetu. Środki II transzy tj. 20% otrzymamy  w 2012 roku tj. 
w ostatnim okresie realizacji projektu.  

3.  Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 7 z Oddziałami Integracyjnymi 
w Ełku  w rozdziale 80101 przenosi się pomiędzy paragrafami kwotę 15 500 zł. 
Przeniesienie kwoty 15.500 zł paragrafu 4427 podróże służbowe zagraniczne na 
paragrafy 4307; 4367; 4417 opłata za bilety na wyjazdy zagraniczne do Wielkiej 
Brytanii,  zakup kart telefonicznych, zwrot kosztów podróży służbowej krajowej 
związane jest to z realizacją programu Comenius. 

4.  Zmniejsza się po stronie dochodów i wydatków kwotę 1 000 000 zł z tytułu 
sprzedaży mienia i z tytułu zakupu usług remontowych.

II.  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Promocji i Spraw Społecznych 

1.  Decyzją  Wojewody  Warmińsko  –  Mazurskiego  nr  FB  115/2010  została 
zwiększona  o kwotę 254 199 zł dotacja na zadania własne z przeznaczeniem na 
dofinansowanie  programu  „Pomoc  państwa  w  zakresie  dożywiania.  Kwota 
124 100  zostaje  przeznaczone  na  potrzeby  MOPS  w  tym  zakresie,  natomiast 
130 099 zwiększa wolne środki.

2. Wprowadzenie do wydatków majątkowych w budżecie miasta Ełku na rok 2011 
dotacji  na realizację przez Ełckie Centrum Kultury projektu „Modernizacja bu-
dynku Ełckiego Centrum Kultury  oraz  wyposażenie  w kino”,  do którego ECK 
aplikuje w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury 2007 
– 2013, w konkursie 2.1.6. Infrastuktura kultury. Wysokość wnioskowanej kwoty 
dofinansowania wynosi 1.886.154 zł.
Środki  te  przeznaczone  będą  na  zabezpieczenie  wkładu  własnego  w  kwocie 
1.015.621,28  zł  oraz  wydatków niekwalifikowalnych  w kwocie  482.057,44  zł. 
Wydatki niekwalifikowalne  w kwocie 482.057,44 zł to podatek VAT, który ECK 
odzyska po okresie 60 dni od daty rozliczenia VAT-u,  jednak wg wytycznych 
RPO Warmia i Mazury na lata 2007 – 2013 środki te należy dodać do środków 
wkładu własnego. 
Środki pochodziły będą z emisji obligacji.
Realizacja projektu zaplanowana jest na okres 01.12.2010 – 30.12.2011, wszystkie 
wydatki poniesione zostaną w roku 2011.

3. Przeznaczenie 40 000 zł z wolnych środków na realizację świadczeń zdrowot-
nych  polegających  na  przeprowadzeniu  profilaktycznych  szczepień  przeciwko 
grypie 
dla mieszkańców Ełku powyżej 75 roku życia.

III.  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Zespół Inwestycji
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1. Wprowadzenie nowego tytułu inwestycyjnego pn.  „Kompleksowe uzbrojenie 
terenów pod inwestycje przy ulicy Krzemowej w Ełku”, w związku z ubieganiem 
się  o  środki  finansowe  na  realizację  ww.   projektu  z  Regionalnego  Programu 
Operacyjnego Warmia-Mazury 2007-2013
1) zwiększenie wydatków na realizację zadania na kwotę 51 251 PLN
2) zwiększenie dochodów w związku z przyznaniem dofinansowania na kwotę 
43 563 PLN 
oraz wprowadzenie do budżetu Miasta Ełku na 2011 r. środków:
1) po stronie wydatków na realizację zadania na kwotę 3 666 017 PLN
2)  po  stronie  dochodów  w  związku  z  przyznaniem  dofinansowania  na  kwotę 
3 116 114 PLN

Całkowita wartość projektu wynosi 3 717 268 PLN, w tym 85% wkładu 
własnego tj.557 591PLN. Wymagany wkład własny zostanie pokryty w 2010 roku 
z wolnych środków.

2. Zmiana  w  budżecie  Miasta  Ełku  dotycząca  projektu  pn.  „Przebudowa 
ul. Sikorskiego  w Ełku na odcinku od ul. Łukasiewicza do ul. Dolnej w związku 
z ubieganiem się o środki finansowe na realizację ww. projektu z Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011:

zmianę  tytułu  inwestycji  z  „Modernizacja  ul.  Sikorskiego  na  odcinku  od  ul. 
Łukasiewicza  do  ul.  Dolnej”  na  „Przebudowa  ul.  Sikorskiego  w  Ełku  na 
odcinku  od ul. Łukasiewicza do ul. Dolnej”.

oraz wprowadzenie do budżetu Miasta Ełku na 2011 r. środków:
po stronie wydatków 4 967 425 PLN
po stronie dochodów kwotę 2 004 365 PLN.
Całkowita wartość projektu wynosi 5 037 425 PLN, w tym 3 033 060 PLN wkładu 
własnego. Niedobór na pokrycie wydatków ze środków własnych w roku 2011 w 
wysokości 2 963 060 PLN proponuje się pokryć z emisji obligacji.
Budowę sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej sfinansuje PW i K Sp. z 
o.o. Ełk. 
IV. pozostałe zmiany:
Tworzy się plan na wydatki w dziale 700 rozdział 70005 § 4680 w wysokości 

831 zł  na odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu podatku VAT. 
W roku 2010 deficyt budżetu oraz wolne środki na pokrycie deficytu zmniejszą się 

o kwotę 219 972 zł. 
Zwiększony  deficyt  budżetowych  planowany  w  roku  2011  zostanie  pokryty 

zwiększoną emisją obligacji o 5,8 mln. zł. 

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Wioletta  Paczkowska 
poinformowała, że komisja  pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta 
w dziale oświata.
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> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały  w sprawie zmian 
w budżecie miasta na 2010 rok.

Wywiązała się dyskusja.
Radny  T.Makowski  zgłosił  wniosek,  aby  objąć  szczepieniem  przeciw 

grypie kobiety oraz mężczyzn w wieku emerytalnym.
Radny Jerzy Czepułkowski zwrócił się z zapytaniem, czy do wszystkich 

75  latków  kierowane  są  szczepienia  przeciw  grypie  ?  Konkurs  w  zakresie 
szczepień,  który  ogłosi  Pan  Prezydent  powinien  być  skierowany  do  lekarzy 
rodzinnych.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zapewnił,  że ze wstępnych szacunków 
wynika, 95%  populacji sób w wieku 75 lat może być objętych szczepieniami.

Radny  R.Baranowski  wnioskował  o  zamknięcie  dyskusji  i  głosować 
zmiany w budżecie.

Zgłoszony  wniosek  o  5  minut  przerwy  w  obradach  radni  odrzucili 
w głosowaniu jawnym; za głosował 1, przeciw 10 , wstrzymało się od głosu 11.

Radny  T.Makowski  ponowił  wcześniej  zgłoszony   wniosek  o  objęcie 
szczepieniem przeciw grypie kobiety od 60 lat i mężczyzn od 65. Środki na ten cel 
w wysokości 170 tys. zł przeznaczyć z wydatków dz.750, rozdz. 75075 § 4307 – 
zakupy usług pozostałych.

Wywiązała się dyskusja nad  wnioskiem radnego T.Makowskiego.
W  wyniku  dyskusji  i  po  wyjaśnieniach  radny  T.Makowski  wycofał 

wniosek.
Nie  zgłoszono  formalnych  wniosków  do  zaproponowanych  zmian 

w budżecie.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w zaproponowanym brzmieniu; 21 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciw”  i  1  głosie  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę   Nr  LX/539/10 
w sprawie  zmian w budżecie Miasta Ełku na 2010 rok. Uchwała  w załączeniu do 
protokołu.  

*   *    *
2) Projekt uchwały w sprawie  określenia wysokości stawki opłaty od posiadania 
psów, w załączeniu do protokołu.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel  omówił projekt  uchwały i   w imieniu 
Prezydenta Miasta  wniósł  o podjęcie uchwały. Poinformował, że projekt uchwały 
zawiera podwyższenie stawki w opłacie od posiadania psów z kwoty 57,00 zł na 
60,00zł.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Zastępca  Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Zbigniew 
Jędrkiewicz poinformował, że komisja  negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.

Nie zgłoszono formalnych wniosków do propozycji uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 15 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” 
i  2  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  LX/540/10   w  sprawie 
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określenia wysokości stawki opłaty od posiadania psów. Uchwała  w załączeniu 
do protokołu. Dwóch radnych obecnych na sali obrad nie głosowało.

*   *   *
3)  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości na 2011 rok,  w załączeniu do protokołu.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel  omówił projekt  uchwały i   w imieniu 
Prezydenta Miasta  wniósł  o podjęcie uchwały. Poinformował, że projekt uchwały 
zawiera  podwyższenie  stawek  podatku  od  nieruchomości  o  około  2,6% 
w stosunku do stawek obowiązujących w 2010 roku.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.   

Radny T.Makowski oświadczył, że radni nie powinni podnosić podatków 
na 2011 rok.

Radny T.Bińczak zwrócił się z zapytaniem, czy znane są stawki podatku 
w okolicznych miejscowościach. Zgłosił wniosek o głosowanie jawne i imienne 
nad projektem uchwały.

Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek; 

5  głosami „za”,  przy 5 głosach „przeciw” i  10 głosach wstrzymujących radni 
wniosek odrzucili.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod 
głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie jak wyżej;  18 głosami „za”, 
przy  2 głosach „przeciw” i  2  głosach wstrzymujących  radni  podjęli  Uchwałę 
Nr  LX/541/10  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości na 2011 rok. Uchwała w załączeniu do protokołu.  

*    *    *
4)  Projekt  uchwały   w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego, zwanego „Ełk – Konieczki”, w załączeniu do 
protokołu.

Prezydenta  Miasta  T.Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radni  nie  złożyli  wniosków  do  treści  projektu  uchwały  oraz  załączników 
stanowiących integralną część projektu uchwały.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miasta 
W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  załącznik  nr  2  do  projektu  uchwały  - 
Rozstrzygnięcia  o  sposobie  rozpatrzenia  uwag  wniesionych  do  projektu  planu; 
19  głosami  „za”,  przy  0  głosach  „przeciw” i  0  głosach  wstrzymujących radni 
przyjęli załącznik nr 2. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie 
przedłożony projekt uchwały wraz z załącznikami;  19 głosami „za”, przy 0 głosie 
„przeciw”  i  0  głosach  wstrzym.  -  jednomyślnie  „za”  radni  podjęli  Uchwałę 
Nr  LX/542/10 w  sprawie  uchwalenia  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  terenu  zwanego  „EŁK  –  NORWIDA”. 
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Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.   W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
Z.Fadrowski, I.Dzienisiewicz, T.Makowski.

*   *  *
5)  Projekt  uchwały  w  sprawie   oceny  aktualności  studium  uwarunkowań  i 
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku  oraz  miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta  Miasta  T.Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  komisja   pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w zaproponowanym brzmieniu; 21 głosami „za”, przy 0 głosach 
„przeciw”   i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  LX/543/10 
w  sprawie    oceny  aktualności  studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Ełku  oraz  miejscowych  planów 
zagospodarowania  przestrzennego. Uchwała   w  załączeniu  do  protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecny radny  T.Przekop.

*   *  *
6) Projekt  uchwały  w sprawie  utworzenia  odrębnych  obwodów głosowania  w 
szpitalach na terenie Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Prezydenta  Miasta  T.Andrukiewicz  omówił  projekt  uchwały  i  wniósł 
o podjęcie. Informował, że w celu przeprowadzenia głosowania w wyborach do 
rad  gmin,  rad  powiatów  i  sejmików  województwa  oraz  wyborów  wójtów, 
burmistrzów, prezydentów miast zarządzonych na 21 listopada 2010 roku istnieje 
potrzeba  utworzenia  odrębnych  obwodów  głosowania  w  szpitalach  na  terenie 
Miasta Ełku.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych 
poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że  pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały.   

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej;  22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr LX/544/10 w sprawie utworzenia 
odrębnych obwodów głosowania w szpitalach na terenie Miasta Ełku.  Uchwała 
w załączeniu do protokołu.   

*   *   *
7)  Projekt  uchwały  w  sprawie   przyjęcia  Gminnego  Programu  Opieki  nad 
Zabytkami dla Miasta Ełku na lata 2010 – 2013,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz uzasadnił  potrzebę  podjęcia uchwały.  
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Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały.           

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
przedłożony  projekt  uchwały;   20 głosami  „za”,  przy  1  głosie  „przeciw” 
i 1 głosie wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr LX/545/10  w sprawie  przyjęcia 
Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta Ełku na lata 2010 – 2013. 
Uchwała w załączeniu do protokołu.  

Do punktu -6-
Radny  Tomasz  Makowski  poinformował,  że  otrzymał  informację  od 

Naczelnika  Wydziału  PPiGN,  że  skwery  przy  ulicy  Armii  Krajowej  są 
przygotowywane do sprzedaży. Zwrócił się z zapytaniem do Prezydenta Miasta co 
się  stanie  z  kamieniem i  umieszczoną na  nim tablicą  z  napisem poświęconym 
Sybirakom po sprzedaży tego terenu ?

Radny Romuald Baranowski zwrócił się z zapytaniami:
-  Czy w Urzędzie Miasta jest  jakaś komórka bądź pracownik,  który pełni  rolę 

nadzoru  właścicielskiego  nad  spółkami.  Zadaje  to  pytanie  w  kontekście 
informacji  o  wniesieniu  aportów  niepieniężnych  do  spółek,  którą  radni 
otrzymali.

-  Czy  wniesienie  wkładu  niepieniężnego  do  PWiK  sp.  z  o.o.  wiązało  się 
z objęciem jakichś udziałów ? Nie wynika to z podjętego  Zarządzenia  Nr 
1193/10  Prezydenta  Miasta  z  dnia  19  maja  2010r.  w  sprawie  wniesienia 
wkładu niepieniężnego do PWiK sp.  z  o.o.  w Ełku,  natomiast   wniesienie 
wkładu niepieniężnego do PUK sp. z o.o. wiązało się  z objęciem udziałów 
i jest zapis w podjętym Zarządzeniu nr 1244/2010 Prezydenta Miasta z dnia 
1 lipca 2010r.

- Czy były przeprowadzone wyceny nieruchomości, które zostały wniesione jako 
wkłady niepieniężne do spółek ? Jeśli były to jakimi metodami ?

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski zwrócił uwagę na stojący od 
długiego czasu  samochód w kolorze czerwonym (wrak) marki Honda przy ulicy 
Grodzieńskiej. Zwrócił się z zapytaniem: „czy coś z tym jest robione” ?

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  udzielając  odpowiedzi 
poinformował:
- odnośnie zagospodarowania skweru - na Komisji Mienia Komunalnego, Prawa 

i Porządku była  przedstawiana koncepcja zagospodarowania. Wówczas radni 
wyrazili  pozytywną  opinię  co  do  zagospodarowania  tego  obszaru.  Skwer 
nadal  będzie  funkcjonował,  w  dalszej  części  poza  zabudową,  zgodną 
z  przedstawianą  radnym  koncepcją.  Kamień  z  tablicą  zostaną,  tylko  będą 
przesunięte.

- Nie ma komórki organizacyjnej zajmującej się wyłącznie spółkami. Przypisane 
jest  to  do  Wydziału  Mienia   Komunalnego.  W  przyszłości  trzeba  będzie 
wyznaczyć  osobę  do  tych  spraw,  gdyż  spółki  mamy  z  różnych  obszarów 
i najlepiej organizacyjnie byłoby aby jedna osoba tym się zajmowała. 
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- Pan Prezydent zapewnił, że zawsze jest robiona wycena nieruchomości, zanim 
wniesione zostaną one aportem do jakiejś spółki. Wycena robiona jest po to, 
żeby  wiedzieć  ile  udziałów  i  w  jakiej  kwocie  wnosimy.  Odnośnie 
przytoczonego zarządzenia  przez  radnego R.Baranowskiego,  Pan Prezydent 
sprawdzi i poinformuje. Ponadto udziały są obejmowane aktem notarialnym 
i być może w tym zarządzeniu nie ma informacji, a jest w późniejszym.

-  Odnośnie  wraków  pojazdów  w  mieście,  Pan  Prezydent  osobiście  się 
zainteresował.   W roku  ubiegłym  usunięto  ich  ponad  40.  Niestety  takich 
działań nie  można podjąć  z dnia na dzień gdyż obowiązują procedury, które 
należy  przed  tym wykonać.  Wrakiem pojazdu  na  ulicy  Grodzieńskiej  Pan 
Prezydent  osobiście  się  interesował   i  z  posiadanych  informacji  wrak 
samochodu  zostanie usunięty.

      Do punktu -7-
Radny  Tomasz  Bińczak  na  ręce  Pana  Przewodniczącego  przekazał 

stanowisko,   zachęcając radnych, aby z treścią  się zapoznali.
Następnie  zwrócił  się  z  zapytaniem do Przewodniczącego Rady Miasta  o  losy 
Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku.  Jakie  kroki  Pan 
Przewodniczący  podjął  i  co zamierza  zrobić,  aby „reanimować” tę  komisję  na 
koniec kadencji ?

Radny Wojciech Kwiatkowski zwrócił uwagę na pojazd marki Żuk, który 
stoi  na  parkingu  przed   sklepem  Delikatesy  (dawny  Agrikop)   na  ulicy 
Kilińskiego.  Pojazd  ten  stoi  od  wielu  lat  i  służy  jako  chłodnia  dla  osoby 
prowadzącej działalność gospodarczą, która systematycznie w nim przechowuje 
warzywa. Właściciel pojazdu zajmuje parking na działalność gospodarczą. Radny 
zadaje  pytanie:  „  czy   właściciel  nie  powinien  płacić  za  wynajmowanie 
parkingu”  ?  Żaden  inny  pojazd  w  tym miejscu  nie  może  stanąć.  Czy  sposób 
korzystania  z  parkingu  jest  właściwy.  Radny  wnosi  o  sprawdzenie  dowodu 
rejestracyjnego tego pojazdu, czy ma aktualne badanie techniczne pojazdu ? Może 
okazać się, że pojazd ma tablice rejestracyjne, a stoi nieprawnie. Nie powinno być 
tak, że ktoś na terenie miejskim prowadzi działalność gospodarczą, nie ponosząc 
opłat. 

Radny  Krzysztof  Wilczyński  poinformował,  że  z  dniem  1  października 
2010r.  rozpocznie pracę w Urzędzie Miasta na stanowisku ds. zarządzania energią 
i z tym dniem  wygaśnie mandat radnego Rady Miasta. Radny podziękował za 
współpracę i za pomoc  w wykonywaniu mandatu radnego.

Radny Romuald Baranowski poinformował,  że nie zna treści  stanowiska 
Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości, które przekazał radny T.Bińczak i z tym 
stanowiskiem nie identyfikuje się. Z uzyskanej informacji od radnego T.Bińczaka 
miało  to  nie  być  stanowisko  Kluby  Radnych  PiS,  a  stanowisko  PiS.  Radny 
sprawdził i widniej podpis pod przekazanym stanowiskiem radnego T.Bińczaka 
jako Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo   i Sprawiedliwość.         

10



Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  podziękował  za  współpracę 
radnemu  K.Wilczyńskiemu,  z  którym  współpracował  w  dwóch  ostatnich 
kadencjach, życząc powodzenia w nowej pracy zawodowej.
Jeśli  chodzi  o  Komisję  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  –  zgodnie 
z opinią prawną, radny Tomasz Makowski jest w dalszym ciągu przewodniczącym 
tej komisji i powinien wypełniać obowiązki, mimo tego, że głosowanie w komisji 
się odbyło. Pan Przewodniczący poinformował, że na piśmie wezwał radnego do 
zwołania posiedzenia komisji, lecz radny uchylił się od tego i nie wypełnia swoich 
obowiązków.

Do punktu -8-
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta 

Waldemar Pieńkowski zamknął obrady LX sesji Rady Miasta w dniu  28 września 
2010 roku  o godzinie 13 29 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska      Przewodniczył obradom:

                Waldemar Paweł Pieńkowski
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